
Protokoll	styrelsemöte	2022-02-17	
	

Samfälligheten	Papegojan	
		

	
	
	
Närvarande:	
	
A:		 Marie-Louise	Börve,	sekreterare	 											husnr:	 120	
B:		 Björn	Johansson,	ledamot	 	 100	
C:	 Elin	Agnred	Fogels	 	 	 		86	
D:		 Lars	Andersson,	kassör	 	 		74	
E:		 Zenny	Gram,	ordförande	 	 		44	
F:	 Ulric	Erlén,	suppleant	 	 	 		34	
G:	 Kristofer	Hjalmarsson,	ledamot	 	 		20	
H:	 Ewon	Wall,	suppleant		 	 				8	
	

	

1. Föregående	protokoll	(2021-11-08)	
Inga	synpunkter.	

	
2. Mötesform	

Digitalt	via	Messenger.	
	
3. Ekonomiskt	läge	

Ekonomin	ser	mycket	bra	ut.	Om	årsmötet	beslutar	om	samma	årsavgift	som	2021	blir	det	ett	
överskott	på	ca	340	tkr	inklusive	fonderade	medel.	Förslag	att	fondera	ca	100	tkr,	motsvarande	
6	tkr/hus.	
	
Premier	för	särskilda	insatser	under	2021	kommer	tilldelas	till:	Hans	Johansson,	Christer	
Andersson	och	Kristofer	Hjalmarsson	för	särskilda	insatser	under	året.	
	

4. Årsmöte	
12	april	kl.	19:00	i	Fågelbergskyrkan	(Östra	Falkgatan	9).	För	de	som	inte	har	möjlighet	att	
närvara	fysiskt	kommer	det	erbjudas	att	delta	digitalt,	mer	information	om	detta	kommer	
längre	fram.	
	
Lars	framförde	önskemål	om	att	det	på	årsmötet	protokollförs	att	årsavgiften	på	6	000:-
/hushåll	fördelat	på	två	betalningstillfällen,	betalas	in	direkt	till	styrelsens	konto	senast	den	30	
april	respektive	31	oktober.	Fr	o	m	2022	kommer	inga	pappersfakturor	delas	ut	i	postlådorna.	
	
Valberedningen	har	informerat	styrelsen	att	om	ingen	tar	på	sig	ordförandeskapet	efter	
årsmötet	måste	en	konsult	tas	in,	valberedning	jobbar	vidare	men	ser	det	som	en	sista	utväg.	
	
Kristofer	kommer	lägga	ut	en	arbetsbeskrivning	på	vad	styrelsens	arbete	innebär,	både	på	
hemsidan	och	facebook.	Inom	kort	går	styrelsen	ut	med	förfrågan	om	det	finns	någon	som	kan	
tänka	sig	att	ta	sig	an	ordförandeskapet	under	en	2	års	period,	det	måste	inte	vara	en	
längarepresentant.	



	
5. Enkät	laddare	elbil	

Det	har	hittills	kommit	in	ett	fåtal	svar.	Styrelsen	kommer	att	påminna	om	undersökningen	på	
hemsidan	och	facebook.	Presentation	av	resultatet	kommer	på	årsmötet.	De	hushåll	som	inte	
svarat	på	enkäten	kommer	att	räknas	som	nekande,	d	v	s	att	de	inte	kommer	att	skaffa	elbil.	

	
6. Motioner	

Motion	från	Lars	Andersson:	Önskan	om	en	agenda	med	bättre	punktordning	än	2021	på	
årsmötet	2022.	
Tillägg	till	stadgarna	för	framtida	dagordningar;	om	det	går	att	tillämpa	nya	dagordningen	enligt	
motionen.	Motionen	bifalles,	beslut	tas	på	årsmötet.		
	
Senaste	datum	för	inlämning	av	motioner	är	15	mars.	Styrelsen	har	beslutat	att	frångå	
stadgeordningen	att	motioner	skulle	vara	inskickade	den	15/2,	då	vi	inte	fick	med	en	
påminnelse	i	förra	styrelseprotokollet.	
	

7. Övrigt	
Ordningsregler	och	parkeringsregler,	skicka	påminnelse	till	nyinflyttade.	
	

8. Nästkommande	möte	
Förberedande	möte	inför	årsmötet	tisdag	22/3	kl.	19.00	via	Messenger.	
	

Vid	protokollet	 	 Justeras	av	
	
Marie-Louise	Börve	 	 Zenny	Gram	


